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Szanowna Pani 

Katarzyna Sarnicka 

Przewodnicząca  

Ogólnopolskiego Związku Zawodowego 

Psychologów 

 

 

Szanowna Pani Przewodnicząca, 

 w odpowiedzi na problemy zgłoszone przez Państwa środowisko 

skierowałam do Ministra Zdrowia Pana Adama Niedzielskiego interpelację w 

sprawie dofinansowania studiów podyplomowych i specjalizacji psychologów 

oraz poprawy warunków ich pracy. W załączeniu przesyłam treść mojego 

wystąpienia. Jednocześnie, jeśli widzicie Państwo taką potrzebę, chętnie 

spotkam się, by poznać problemy środowiska.  

 

      Z wyrazami szacunku 

       

     Joanna Fabisiak 
     Poseł na Sejm RP 


